
Bestyrelsesmøde
Grundejerforeningen Fuglevang

Dato 03.06.2019
På mødet deltog: STS, BP, CA, RE

1. Godkendelse af referat.

Referat af 01.05.2019 er godkendt.

2. Seneste nyt og adhoc opgaver

Under de enkelte punkter

3. Økonomi.

Opkrævning 2019 har nu været delt rundt, og sidste rettidige betaling her 31. maj er 
overskredet. Det er endnu uvist hvor mange de rmangler pr. d.d.
Ny konto i regnskabet oprettes ifb med spørgsmål fra grundejere som involverer 
advokat.

4. Antennen.

Intet nyt.

5. Grønne områder.

Falkevænget 12 er overstået og det lille endebed indgår nu vedligeholdelsplanen.

6. Fester/arrangementer.

Der tages initiativ til Skt. Hans og starter projektet op.

7. Vedtægter.

Intet nyt.

8. Generalforsamling

En borger har ytret sig omkring referatet af generalforsamlingen fra Marts 2019. En 
enig bestyrelse fastholder referatet, idet dette er godkendt af advokaten.



9. Meddelelser til grundejerne

Intet nyt.

10. Fastlæggelse af næste møder

30. Juli BP
August holdes sommerferie

11. Eventuelt

Nyt omkring fiberprojekt. Der har været tilbagemelding fra YouSee som nu tilbyder 
fiber one-2-one løsning. Det kræver min. 40% tilmeldinger af de 233 grundejere i 
Fuglevang. Der vil blive uddelt info sammen med Skt. Hans med alle detaljer 
omkring tilmelding etc…

Det bliver en løsning som kommer til at køre sideløbende med STOFA. Men 
grundlæggende binder man sig for 6 mdr á ca. 250,- og så ruller YouSee fiberen ud 
ganske gratis. 

Det pointeres at medlemskab af antenne ikke kan annulleres med mindre ALLE er 
enige om at nedlægge antennedelen.

Kirke Såby, den 3. juni 2019

Remy Engqvist
Sekretær


